



Property Key Features

Categories : Studios

Sleepings : 2

Bathroom :

Shower room : 1

Minutes from palais: 5 mins

Floor : 2

Location : 45 boulevard de la Croisette, 06400 Cannes



Property description

High standard studio in the Grand Hotel residence. Fully refurbished. Modern and good taste decoration. 2 min from the Croisette, 5 min from the Palais des Festivals, some steps from the rue d'Antibes. On second floor with lift in one of the most prestigious residence of Cannes. South exposure with balcony. A sofa bed. Tv, Internet, air conditioning. Quiet. Kitchenette. Bathroom with a large shower and toilet. Washing machine.

Studio haut de gamme dans la résidence Grand Hotel. Entièrement rénové. Décoration moderne et de bon goût. A 2 min de la Croisette, 5 min du Palais des Festivals, à quelques pas de la rue d'Antibes. Au deuxième étage avec ascenseur dans l'une des plus prestigieuses résidences de Cannes. Exposition sud avec balcon. Un canapé lit. Tv, Internet, climatisation. Au calme. Kitchenette. Salle de bain avec une grande douche et toilettes. Lave linge.

